
Hej alle Møllevenner 
Her får I alle en lille hilsen fra jeres nye formand.

Tak foren rigtig hyggelig generalforsamling, hvor alt foregik i god ro og orden.

Jeg har selvfølgelig gjort mig mange tanker om, hvad jeg herfra kan bidrage med til vores 
fantastiske fællesskab. For mig er det meget værdifuldt og det er vigtigt at vi passer på det, og 
samtidig udvikler det, så det passer til den tid vi lever i.

Jeg kunne godt tænke mig at vi forsøgte at tænke nogle af de ting vi altid har gjort, på en anden 
måde. 


F.eks er frokosten altid et stort emne på alle vores møder, og jeg mener hel klart at 
lørdagsfrokosten er en af vores grundpiller i Møllen. Men det kan jo ikke nytte at vi jager nye folk 
væk fordi de syntes at det er en svær opgave.

Alle skal selvfølglig gøre deres pligt om lørdagen, men behøver det og ligge i så faste rammer, 
som dag, altså 2slags sild, ost osv. Måske skal vi åbne op for nye ideer og lade folk lave det de 
syntes, der skal til en frokost. Måske kunne der opstå nye ideer, og det vigstigste er jo stadig at vi 
har noget og samles om, om lørdagen.


En anden ting, jeg også gerne vil arbejde på, er at vi åbner op udad til og fortæller byen, hvad vi 
laver, så nye folk måske får lyst til at være med. Jeg tænker at vi kunne lave vores egen facebook 
side, hvor vi lægger lidt billeder og tekst på, når vi har noget at fortælle. Denne side skal 
administreres af et bestyrelsesmedlem.


Vi har rigtig mange gode aktiviteter i dag, som ude og hjemmeudvalget arrangerer og det syntes 
jeg hel klart at de stadig skal. Men jeg syntes, at det kunne være godt og prøve at åbne op for at 
alle de ideer, der hele tiden popper op når vi mødes og snakker sammen. At der ikke er så langt 
fra ide til handling.

Det kunne være alt fra en biograftur, en gåtur i København, et foredrag nogle har læst om, eller en 
spilleaften på Møllen. Hvis vi kan finde en måde og få det formidlet ud til alle på en hurtigere 
måde, tror jeg at der kunne komme flere aktiviteter. 


I det hele taget syntes jeg at vi skal bruge de næste par år på, at prøve og tænke nye aktiviter og 
nye måder vi kan være sammen på. Det er med garanti ikke alt der vil lykkes lige godt, men 
måske opstår der nye ting vi ikke havde forestillet os.

Vi skal også lade os inspirere vores nye visioner, hvor der er rigtig mange gode forslag, til nye 
tiltag i de kommende år.

Med de varmeste møllehilsener fra Sanne. 🌺 



